
此为证书 CN19/21825. 00 译本 

下述组织 

研华科技（中国）有限公司 

统一社会信用代码：91320583724199748B 
注册地址：江苏省昆山市玉山镇汉浦路 600 号 

经营地址：中国江苏省昆山市玉山镇汉浦路 600 号 

的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 45001:2018 

所涉及的活动范围覆盖 

接口卡，单机模组和单板计算机的设计和制造 
工业计算机，工业工作站和平板电脑的设计和组装 

网络产品（包括以太有源交换机，路由器和转换器）的制造 

该证书的有效期II 2022年 12 月 31日 至 2025 年 12 月 30 日 并须经过符合要求的监替审核保持有效 

版本号 2. 初始注册日期 2019 年 12 月 31 Fl 
在此范围内出具了多张证书．主证书编号为（N19/21825. 00 
在其它场所实施的认证活动在后续页面上列出 

签署 
Jonathan Hall 
Global Head- 
Certification Services 

… 

} 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossrnore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t +44 (0)151 350-6666 - www. sgs. corn 

哟 0005 

本文fi是真实的电 1-版证书，仅供客户用于其商业川途．客户可自行打印，视同副本．本文件报据 Terms and Conditions! 
SGS 中认证服务通川条款的要求顽发．提请注意其中己包含的责任范围，赔偿和司法管辖平项．本文件受 SGS 版权保护，任何

未经授权的对此文件的内容或外观的变更，伪造成篡改皆属非法． 
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此为证书 CN19/21825. 00 译本，续 

研华科技（中国）有限公司 

Iso 45001:2018 

版本号 2 

场所 

研华科技（中国）有限公司 
统一社会信用代码：91320583724199748B 
注册地址：江苏省昆山市玉山镇汉浦路 600 号 
经营地址：中重江苏省昆山市玉山镇汉浦路 600 号 
接口卡，单机模组和单板计算机的制造 
工业计算机，工业工作站和平板电脑的组装 

网络产品（包括以太有源交换机，路由器和转换器）的制造 

研华科技（中国）有限公司 
统一社会信用代码：91320583724199748B 
注册地址：江苏省昆山市玉山镇汉浦路 600 号 
经营地址：中国江苏省昆山市玉山镇汉浦路 887号 
接口卡，单机模组和单板计算机的设计 
工业计算机，工业工作站和平板电脑的设计 

②
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本文件是真些的鸣子版证书．仅堪客户用于其商业川途・ 客户可自行打印，视同副本・ 本文件根据 Terms and Conditionsl 粤笑蒸粤 
SGS 中认证服务迎用条款的要求顽发・ 提请注意其中己包含的贡任范围，姗偿和司法管辖攀项・ 本文件受 SGS版权保护．任何 ；特鬓瑕 
未经授权的对此文件的内弃或外观的变史・ 伪造或篡改皆属非法・ 箭蓉溉 
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翼 

… 

Certificate CNI 9/21825.00 

The management system of 

Advantech Technology (China) Co., Ltd. 

Unified Sooat Credit Code: 91320583724199748B 
日usiness Registration Address: No. 600, Hanpu Road．丫ushan丁own, Kunshan Ci尔 Jiangsu Province 

日usiness Operation Address: No. 600,日anpu Road，丫ushan 丁Own, Kunshan0尔 Jiangsu 户rovince, P.R. China 

has been assessed and cer师曰as meeting the requirements of 

ISO 45001 :2018 

 

For the亿Ilowing activities 

Design&manufacture of interface cards, single modules and sin,e board computers 
Des勺n&assemb珍 of industrial computers, industnal workstations and panel computers Manufacture of network products including 
ethemet adaoter hub. router and converter 

. certificate is valid from  31 December  2022  until 30 December  2025  and  remains valid suL ect to satisfactory  surv。llance audits 
．野照份 ,eruneo SI呷舰 uecem呵纠1执 
．罗UI只严．(；柳 iicaies n早ye呷，Iss卿101)n IS scope・  me main甲rtmcate IS rlumoerea'N1”尼1匕 z0奋以J 
I erunea acuviues  perrormeo oy  aaaiuonai sues are iisiea on suosequent pages

J JL  M.  

’沪、u价onseo 0y 
Jma小ant怕” 
以由at Head - Certiuicaticri Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business Park王Ilesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t444（伪151 350-6666-wWw .sgs.com 

附‘ 

This document is an authentic electronic certificate行 0ient business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will 
比ecnskiered as a copy. This doaiment is issued by the Company Sub神ct to SGS General Conditions of certification services available on Terms and 
Conditions I SGS. Attention is &awn to the limitation o佰ability, indemnification and jurisdictional dauses contained therein.This document is c印ynght 
protected and any unauthorized alteration, forgery or this而习tion o八he content or appearance of tis document比 unlawful. 
Page lot 2 



Certificate CN19/21825.00, continuedA _I - - - l_ _ - I - - I 。 。 又0引 
八avantecn iecnnoiogy 少 flIfla) LO., Lta. ~～洲一 

Iso 45001 :2018 

Issue 2 

s让es 

Advantech Technol叩y(China)Co., Ltd. 
Unified Social Credit Code: 91320583724199748B 
Business R钓istration Address: No. 600, Hanpu Road:Vushan Town, Kunshan City, Jiangsu Province 
Business Operadon Address: No. 600, Hanpu Road:Yushan Town, Kunshan C晾 Jiangsu Province, P.R. China 
Manufacture of interface cards, sin创e modules and sin少e board computers 
Assemb扮 of industrial computers, industnal workstations and panel computers 
Manufacture of network products including ethernet adapter hub, router and converter 

Advantech Technology (China) Co., Ltd. 
Unified Social Credit Code: 91320583724199748B 
Business Registration Address: No. 600, Hanpu Road:Yushan Town, Kunshan C勺，Jiangsu Province 
Business Operabon Address: No. 887,日anpu Road，丫ushan 丁Own, Kunshan City, Jiangsu Province卫R. China 
Design of interface cards, sin创e modules and sin创e boai computers 
Design of industr阁 computers, industrial workstabons and panel computers 

咖， 

This document is an authentic electronic certiticate 妙 Clienf business purposes use only. Printed version of the electronic certikate are permitted and颐“ 
比anskiered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of ce1t1tica130n serces available on Terms and 
Conditions I SGS. Attention is &awn to the limitation of liability. indemnitication and jurisdictional clauses contained thern.This document is c印ynght 
protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawliui. 
Page 2 of 2 
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此为证书 CN19/2 1825. 01 译本 

研华科技（中国）有限公司 

统一社会信用代码：91320583724199748B 
注册地址：江苏省昆山市玉山镇汉浦路 600号 

经营地址：中国江苏省昆山市玉山镇汉浦路 600号 

依据主证书 CN19/21825. 00 中规定的管理体系己经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 45001:2018 

所涉及的活动范围覆盖 

接口卡，单机模组和单板计算机的制造 

工业计算机，工业工作站和平板电脑的组装 

网络产品（包括以太有源交换机，路由器和转换器）的制造 

该证书的有效期自 2022年 12月 31日 

版木号 2. 
此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

2022年 12月 31日 至 2025年 12月 30日 并须经过符合要求的监督审核保持有效 

LLIL M.L'ro不( 

签署 
Jonathan Hall 
Global Head- 
Certification Services 

SOS United Kingdo1n Ltd 
Ross口《)re Bus主ness Park, Ellesrnere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t 十44 (0)151 350-6666 一．ww. sgs. corn 

' _SGS 0005 

本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业川途．客户可自行打印，视同副本。本文件根据 Terms and Conditions I 里舜毯粤 
SGS 中认证服务通用条款的要求顽发。提请注念共中己包含的贵任范围，贻偿和司法管辖水项．本文件受 SGS版权保护，任何 李撇疏、 
未经授权的对此文件的内容或外观的变更，伪造或篡改皆属非法． 

LZJV1tTJ 
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Certificate CN1 9/21825.01 

Advantech Technology (China) Co1, Ltd. 

Unified Soaal Credit Code: 91320583724199748B 
日usiness Registration Address: No. 600, Hanpu Road．丫ushan下own, Kunshan C勺．Jiangsu Province 
Business Operation Address: No. 600, Hanpu Road, Yushan Town, Kunshan Ci尔 Jiangsu Province, P.R. China 

Has been assessed under the management system of the certified organisation defined in the main certificate CN19121825.00 as 
meeting the requirements of 

ISO 45001 :2018 

For the 伯 lowing activities 

Manufacture of interface cards, sin创e modules and single board computers 
Assemb扮 of industrial computers, industrial workstations and panel computers 
Manufacture of network products including ethernet adapter hub, router and converter 

. This certificate  is valid from  31 December  2022  until 30 December  2025  and  remains v id  sutect to satisftory surv。llance audits. 

~ !ssue乙 

.!ne vairaity以mis certincate aecenas on tne vaiaitv以 the main certincate. 

' Authonsed妙 
Jma小an日a・  
Global Head - Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 
Rossm"e Business Pak, Ellesmere Pail, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t +4-4 (0)151 350-6666 - www.sgs.com  

0005 

This南oirnent is an authentic electronic certificate for0ienI business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will 
be considered as a copy'This doaiment is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on Terms and 
Conditionsj SGS. Attention is drawn to the limitation of liabllit indemnification and jurisdictional dauses contained there.This由cument is C印ynght 
protected and any unauthorized alteration, 如习eryor falsification of the content or appearance of this doaiment is unlawful. 
户闪elo门 



此为证书（;N19/21825. 02 译本 

研华科技（中国）有限公司 

统一社会信用代码：91320583724199748B 
注册地址：江苏省昆山市玉山镇汉浦路 600 号 
经营地址：中国江苏省昆山市玉山镇汉浦路 887 号 

依据主证书 CN19/21825. 00 中规定的管理体系已经过审核，并被证明符合下述要求 

Iso 45001:2018 

所涉及的活动范围覆盖 

接口卡，单机模组和单板计算机的设计 

工业计算机，工业工作站和平板电脑的设计 

该证书的有效期自 2022 年 12 月 31日至 2025 年 12 月 30日并须经过符合要求的监督审核保持有效 

版本号 2. 
此证书的有效性取决于主证书的有效性． 

J。怕矛L 4JZ( 

签署 
Jonathan Hall 
Global Head- 
Certification Services 

SGS United Kingdom Ltd 

Rossrnore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3E凡 UK 
t +44 (0)151 350-6666 - www. sgs. corn 

… 

 

SGS 
U KAS 
M声‘沪〔行‘．门乡’，' 
‘丫s了 E MS 
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本文件是真实的电子版证书．仅供客户用于其商业用途．客户可自行打印．视同副本。本文件报据 Tenus and Conditions! 
s's 中认证服务通用条款的要求颁发。提请注愈其中已包含的责任范围，赔偿和司法管辖事项．本文件受 SGS 版权保护，任何
未经授权的对此文件的内容或外观的变更，伪造成篡改皆属：l!：法． 
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… 

Certificate CN1 9/21825.02 

Advantech Technology (China) Co., Ltd. 

Unified Soaai Credit Code: 913205837241997妃日 

Business Registration Ad&ess: No. 600, Hanpu Road, Yushan Town, Kunshan C勺．Jiangsu Province 
日usiness Operation Address: No. 887, Hanpu Road，丫ushan 丁own, Kunshan0尔 Jiangsu Province, P.R. China 

Has been assessed under the management system of the certified organisation defined in the main certificate CN19/21825.00 as 
meeting the requirements of 

ISO 45001 :2018 

For the following activies 

Design of interface cards, single modules and sin创e board computers 
Des咱n of industrial computers, industrial workstations and panel computers 

This certificate is valid from 31 December 2022 until 加December 2025 and remains valid su切ect to satisfa;tory surveillance audits. 
Issue 2. 
The vafid勺of this certificate depends on the valid勺of the main certificate. 

LL 自汽不乙 

彻小orisedby 
Jona巾an日a・  
Global Head - Certification Services 

SOS United Kingdom Ltd 
Rossmore Business P劣k, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK 
t+44（伪151 350-6666 -www .sgs.com 

0005 

This doaiment is an authenfic electronic ce而cafe for C1ienr business闪rposes use on乍 Pnnted version of the electronic cerfiticate are permitted and will 
比considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SOS General Conditions of omtificafion semices available on Terms and 
Conditions I SOS. Attention is drawn to the limitafion of liability, indemnification and juiisdictional dauses contained therein. This document is copynght 
protected and any unauthonzed alteration, forgery or 倒sificabon of the content or appearance of this document is unlawbul 
户闪elo门 
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